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Betreft: advies VO-raad als reactie op de Monitor toelatingsbeleid vmbo-havo 

 

Geachte heer Dekker, 

 

Hierbij stuur ik u het advies van de VO-raad als reactie op de Monitor toelatingsbeleid vmbo-

havo.  

Deze monitor is in opdracht van de VO-raad uitgevoerd door onderzoeksbureau Oberon, als 

vervolg op de nulmeting uit 2012 naar de implementatie van de code vmbo-havo,. De code is in 

2012 ingegaan voor de duur van vier jaar. 

 

Het onderzoek bestond uit twee fasen. In het najaar van 2014 is een enquête uitgezet onder de 

vmbo en havo scholen, waarin gevraagd is naar het toelatingsbeleid en naar de implementatie van 

de code. In januari en februari zijn in drie rondes verdiepende gesprekken gevoerd met de 

scholen waarin de duiding van de enquêteresultaten onderwerp van gesprek is geweest.  

 

In het advies heeft de VO-raad tevens de landelijke ontwikkelingen rond de doorstroom van 

vmbo naar havo betrokken.   

 

 



 

 

 

 

 

 

 

De VO-raad concludeert dat het belangrijk is vast te houden aan de afspraken die in de code zijn 

gemaakt en dat een wettelijke verankering van een toelatingsrecht (een drempelloze overgang) tot 

een verschraling van de aansluitingsinspanningen zou kunnen leiden. De VO-raad wil gericht 

blijven inzetten op naleving van de code en zal stimuleren dat scholen in de geest van de code 

hun toelatings- en aansluitingsbeleid vormgeven. Over twee jaar kan inzichtelijk gemaakt worden 

wat het effect van het toelatingsbeleid is op bijvoorbeeld slagingspercentages en zittenblijven.   

Met vriendelijke groet, 

 

Paul Rosenmöller 

Voorzitter VO-raad 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 

- Advies VO-raad toelatingscode vmbo-havo 

- Eindrapport monitor toelatingsbeleid vmbo-havo 2015 


